
 
 

 

Høring på strategi for Fakultet for utdanningsvitenskap og humaniora 
2021 – 2030. 
 

Læringsmiljøsenteret synes at dokumentet begynner å bli godt og gjennomarbeidet. Vi har for 
øvrig følgende kommentarer: 
   

• Positivt at det i tilknytning til kapitlet om undervisning er uttrykt at forskningsprosjekt 
skal prege studieprogrammene.  
 
• Også positivt at det står at man skal prioritere å publisere flere artikler med høyere 
kvalitet i tidsskrift med høy impact.  

 

• Vanskelig å se at det foreligger prioriteringer, dokumentet inkluderer alt og alle. 
Samtidig så er det et dokument som gir muligheter, noe som også kan være viktig i en 10-
års strategi hvor det nødvendigvis bør være åpning for fleksibilitet underveis.  

 

• Fint at sentrenes virksomhet er mer synlig i denne planen enn tidligere strategiplaner. 
Imidlertid bør det fullstendige navnet til senteret/sentrene komme frem et sted i 
dokumentet, kanskje fortrinnsvis i kapitlet knyttet til Innovasjon, eller første gang det blir 
nevnt i dokumentet. 
 
• I innovasjonskapitlet, bør det komme tydeligere frem at det gjelder både regionalt og 
nasjonalt nivå. 

 

• Kanskje det burde vist mer vilje til å utvikle seg på det digitale området utover DDV, 
et område som vil være viktig for å overleve i årene fremover. 

 

• Barnehageforskning er et pågående satsningsområde, og kan kanskje beskrives 
tydeligere i dokumentet.  
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